

8D Hokkaido の“Dai-Manzoku”

Tour Code: HOK8M

DAY 1: SINGAPORE TO HOKKAIDO-Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to “Land of the Rising Sun”-Japan.



DAY 2: FURANO CHEESE WORKSHOP ~ FURANO GLASS FOREST (DIY GEL CANDLE)

Furano Cheese Workshop: You can see how they produce the Furano Cheese and taste it as well. You even can buy a cheese ice cream to pamper yourself.

Furano Glass Forest (DIY Gel Candle): it is a place that specialise in produce various glass. Such as: “Shibare” (Diamond dust) glass, crystal glass charm and etc... you also have the chance to do the DIY “GEL Candle” in a small glass and take it back for souvenir.



DAY 3: BLUE POND ~ FLOWER FIELD VISIT (Flower are according to seasonal from May -Sep) / (*10 Mar - Apr & Nov will change to ABASHIRI

PRISON MUSEUM)

Blue Pond: One of the main destinations in Furano and Asahikawa this pond, it comes from the effect of minerals naturally dissolved in the water and the colour will change due to different season.

Flower Field Visit (May - Sep): **May:** Sakura, Shibasakura, Tulip (Takinoue Park, Kamiyubetsu)

Jun: Peony, Poppy (Shikisai - no - oka)

July: Lavender, Sunflower (Farm Tomita/ Shikisai- no-Oka)

Aug- Sep: Cosmos (Engaru Machi)

Oct:*Red Coral Grass at Lake Notoriko (*subject to climate condition, if unable to view Red Coral grass then will replace by Abashiri Prison Museum)

***Abashiri Prison Museum:** Opened its door to the public in 1985 it is a open air museum. It illustrated the daily life of prisoners and including bath house and punishment chamber



DAY 4: TENTO SAN OBSERVATORY DECK ~ DRIFT ICE MUSEUM ~ FRUIT PICKING (JULY ~EARLY NOV ONLY)

IOU-SAN (SULPHUR MOUNTAIN) ~ AINU VILLAGE ~ LAKE AKAN



Tento San Observatory Deck: From this 360 degree glass-encased observation deck you can look out upon the streets of Abashiri, Lake Notoro, Lake Abashiri and Lake Tofutsu.

Drift Ice Museum: Ice floating on the sea is generally called drift ice. In this museum you see and touch the drift ice and feel the cold environment.

Fruit Picking: On July until early November will bring you to experience fruit picking. (Variety of fruit picking is subject to weather condition)

Iou- San (Sulphur Mountain): is an active volcano in the vicinity of Kawayu Onsen. Its yellow, sulfurous vents can be viewed from a close proximity as visitors are free to walk around the steaming, smoking area or buy the sulphur smoked egg to taste (own expenses)

Ainu Village: The minority race in Hokkaido, where you can see a historical and traditional Japanese Lifestyle.

Lake Akan: is a beautiful crater lake in Akan National Park. It is home to “Marimo”, a rare algae species that forms itself into beautiful green balls.

***On Winter Season (DEC-9 MAR) Day 3 & Day 4 Itinerary will be as below**

DAY 3: BLUE POND ~ SHIRAHIGE WATERFALL ~ SNOW MOBILE (OWN EXPENSES)

Shirahige Waterfall: On July until early November will bring you to experience fruit picking.

Snow Mobile: The adventurous snow mobile riding in the forest (own expenses).

DAY 4: TENTO SAN OBSERVATORY DECK ~ IOU SAN *(FEB ~ 9 MAR will replace by ICE BREAKER CRUISE) ~AINU VILLAGE ~ LAKE AKAN

Ice Breaker Cruise: Take a ride through the drift ice along the Sea of Okhotsk. Grab this opportunity to catch a rare glimpse of seals and sea gulls.*(Drift ice are subject to the weather conditions)



DAY 5: RYUGETSU SWEETPIA GARDEN ~ NORTHERN HORSE PARK (include Horse Carriage) ~ MITSUI OUTLET MALL

Ryugetsu Sweetpia Garden : Ryugetsu is a famous brand in this region of Hokkaido. HQ in Obihoro by reducing cake and pastry, “Sanporoku” is their main product and is very famous in Hokkaido.

Northern Horse Park: Here is the most famous Horse Park in Hokkaido, in this vast area of about 50 hectare; You can meet a wide variety of horses., and also have the opportunity to experience

*Horse Carriage or Horse Sled *(subject to the weather conditions)

Outlet Mall: Variety of branded product are waiting



for you, enjoy your shopping.

DAY 6: TANAKA ~ OTARU CANAL ~ KITACHI GLASS OTARU ~ MAIN BUILDING OF THE OTARU MUSIC BOX MUSEUM ~ SAKAIMACHIDORI SHOPPING STREET

Otaru Canal: Along the sidewalks and pathways, there are many shops selling music boxes, crystals and glassware that mirror the romantic atmosphere of this enchanting town.

DAY 7: ISHIYA CHOCOLATE FACTORY ~ SAPPORO BEER MUSEUM ~ ARIO MEGA STORE

Ishiya Chocolate Factory: also known as “White Chocolate” factory. You can see how the white chocolate products are produced in this olden European style building.

Sapporo Beer Museum: You can see or study how the history of the Sapporo Beer has been developed and see how the beer is being produced

Ario Mega Store: Believe to be the biggest shopping mall in Hokkaido, a lot of local product you can buy at here, nearby also have Itoyokado Super Market.

DAY 8 SAPPORO- SINGAPORE

Transfer to the airport for your flight back to Singapore.

DAY	BKF	LUNCH	DINNER	HOTEL OR SIMILAR
1	-	-	-	➔
2	-	Furano Tonkatsu	Hotel Kaiseiki Banquet Dinner	Shirogane Park Hill
3	✓	✓	Hotel Banquet Dinner	Abashiri Koso/ Sounkyo Taisetsu
4	✓	✓	Hotel Buffet Dinner	New Akan Shangri-la Onsen Hotel
5	✓	BBQ Buffet	-	Kitahiroshima Classe Hotel (Hotspring) / Sapporo Gateaux Kingdom
6	✓	✓	Hokkaido Shabu Shabu	Otaru Grand Park / Sapporo Gateaux Kingdom
7	✓	-	-	New Otani Inn/ Mercure Sapporo
8	✓	-	➔	Home Sweet Home

Value Added

- Otaru Coffee time & Hello Kitty Coffee Cup Souvenir
- DIY Gel Candle



***Sequence of the itineraries is subject to changes.
Flower viewing/fruit picking are subject to climate conditions.
Photo for illustration only.



8天6晚 北海道の大満足

团号: HOK8M

1 新加坡 → (via) 东京 北海道

于新加坡樟宜机场搭乘豪华客机前往北海道。

2 芝士工房 - 富良野玻璃世界 (DIY 凝胶蜡烛)

芝士工房:可看到各式芝士制成品如芝士蛋糕, 面包等等, 还可亲眼目睹它们的制作过程。

富良野玻璃世界:这里是生产各式各样特别的玻璃制品。分为1号馆到7号馆, 此外「裂纹玻璃杯」是他们们的特点。用特殊工艺制成的三层玻璃, 中间的一层有裂纹的杯子。而且裂痕在3~5年之间, 会不断增加。裂纹玻璃杯是受到富良野的寒冷天气形成的Diamond dust产生灵感而开发的产品。



3 蓝池 - *5月~9月花田探访 (不同月份观赏不同种类的花) (*3月10日到4月底和11月改为网走监狱博物馆)

蓝池:位于北海道美瑛川左岸, 因拦截火山岩浆修建的水坝截流而成, 在阳光下, 池水会反映出蓝色, 也会因四季而产生不同色彩而得名。

花田探访 (不同月份观赏不同种类的花): 5月: 樱花、芝樱、郁金香 // 6月: 牡丹、罂粟 // 7月: 薰衣草、太阳花 // 8月至9月: 波斯菊 // 10月: 红珊瑚草 (如气候不佳, 红珊瑚不够时则改为网走监狱博物馆)。

***网走监狱博物馆:**是自明治以来, 日本最为严谨看守的监狱, 为收押日本重犯之地。现以公开为保存网走监狱旧建筑的室外博物馆。 (*只限于在3月10日至4月底和11月)

4 网走天都山展望台 - 流冰馆 - 采摘水果 (只限于7月~11月) - 硫磺山 - 爱奴民族村 - 阿寒湖



网走天都山展望台:在这个展望台, 如果天气好的话, 可以远眺网走湖、能取湖、鄂霍次克海与知床连峰等美景。

流冰馆:这里有許多流冰相关的资料介绍与展示, 分别介绍了鄂霍次克海的地理、还可欣赏到网走四季影像的剧院, 以及解说流冰的由来和触摸到真实的流冰。

采摘水果 (只限于7月-11月)在这不同的季节盛产了新鲜水果, 可以享受采摘水果的乐趣。

硫磺山:至今仍然从山腰上持续喷烟的火山。爱奴语叫「Atosanupuri」是「赤裸的山」的意思, 由于火山煤气的缘故, 草木不生长, 到处是荒凉景象。

白老民族村:又称爱努族村, 生活于北海道为日本大和民族以外的少数民族。

阿寒湖:是位于北海道东部, 为阿寒国立公园的一部分, 是雄阿寒岳火山爆发而形成的火山湖。

冬季, 12月至3月9日之第3天和第4天的行程如下

3 蓝池 - 白鬚瀑布 - 雪上摩托 (自费)

白鬚瀑布:这里有独特的瀑蓝水, 它有着像瀑布一样的白胡子, 蓝色的水慢慢向沙滩靠近, 就像深蓝的眼睛痴迷着沙滩, 也有人说是, 白须瀑布就好像是九天仙女洒下来的裙摆, 随风飘荡在岩石之间。湖中的潭水随着气候的变化还会呈现不同的颜色。

雪上摩托:让您一尝滑雪乐趣, 或乘坐雪上摩托车奔驰与冰天雪地的森林里, 即浪漫又刺激。 (自费)

4 网走天都山展望台 - *12月至1月硫磺山 (*2月至3月9日则为破冰船) - 爱奴民族村 - 阿寒湖

破冰船:网走位于北纬44度, 鄂霍次克沿岸是大海冻结的南限。南下的浮冰在阳光下璀璨夺目, *乘坐流冰观光破冰船「极光号」, 真是美不胜收。 (*流冰乃是视天气变化而定)



5 柳月糕饼工场 - 北国马场主题公园 (乘坐马车) - 名牌 OUTLET

柳月糕饼工场:“柳月”在北海道是一家享负盛名的糕饼名牌, 工场位于带广市、早上参观该工场并享用日本精美炭烧咖啡。
北国马场主题公园:这里是北海道最大的一家马牧场, 在这个占地约50公顷的广大园内, 可以认识各种各样的马。您还有机会体验在园内乘坐马车。

名牌 Outlet:在这您可以找到不同的名牌商品, 到处购物。

6 田中 - 小樽运河 - 小樽玻璃工坊 - 小樽音乐盒博物馆 - 小樽界町通商店街

小樽运河:为北海道最浪漫, 充满着欧陆情怀, 浪漫诗意的市镇。漫步于小樽运河旁, 感受小樽特有的风情。

7 白之恋人朱古力博物馆 - SAPPORO 啤酒博物馆 - ARIO 大型购物商场

: 以欧洲风格为主题的建筑物, 里面可看到白之恋人朱古力的制造过程。

SAPPORO 啤酒博物馆:在馆内可自由参观并了解到札幌啤酒的历史, 还可尝尝刚制成的新鲜啤酒。 (自费)

ARIO 大型购物商场:相信这是一间在北海道最大的购物商场, 您可在这里买到各式时装物品, 也可到旁边的ITOYOKADO超大型超市购买日用品或食品。

Value Added

- 享用小樽炭烧咖啡及 Hello Kitty 纪念杯
- D.I.Y. 凝胶蜡烛



8 自由活动 - 北海道 (via) 东京 → 新加坡

早餐于酒店, 自由活动过后, 集合乘车前往机场。希望我们为贵安排行程能让您之后留下美好的回忆。



小樽玻璃工坊



小樽音乐盒博物馆



白之恋人朱古力博物馆